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§1

Ordförande lrene Hanson hälsade välkommen till 67 medlemmar och förklarade mötet
öppnat.

§z

Parentation hö$ls för de metdlemmar som avlidit under året. Ett ljus var tänt. Deras minne
hedrades med en tyst stund. Lil Hermansson läste dikten "Gunga mig" av Eva Dahlgren. Efter
diktläsningen spelade lrene Hansson, Lola Hallberg, Anne-Marie Skreiberg på dragspel och

Sibyl lVlignola på gitarr "Han har öppnat Pärleporten".

§r

Till att leda mötesförhandlingarna valdes Roger Wallentin tlll ordförande och Lil Hermansson
till sekreterare.

§q

Till att justera protokollet och tillika rösträknare valdes Gunilla Hagberg och Kent Svensson.

§s

Kallelse till årsrnötet har skett genom annons i "Veckovis" fem veckon före årsmötet samt
påminnelse i "Veckovis" en vecka innan årsmötet och personlig kallelse till alla medlemmar.

§6

Föred ragn i ngsl lstan ti ll årsnrötet god kändes.

§z

Årsmötet beslutade godkänna styrelsens verksamhetsberättelse, son'l har utsänts till
samtliga medlemmar, och som lades till handlingarna.

§s

Årsmötet beslutade godkänna resuitat- och balansräkningen, som har varit utsänd till
samtliga medlemmar, och som lades till handlingarna.

§g

Revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna.



§10

Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för är 2o23.

§11

Årsmötet beslutade att forslag till ersättning till revisorer och styrelse skallvara oförändrad
15 000 kr, som skallfördelas inom sig.

V'd SPF Seniorerna Tanumsbygdens styrelsemöte l}zF-CIt-Olbeslutade styrelsen att minska
antalet ledamöter från nio t.ill sju personer. På grund av detta frigörs 1 600 kr av det belopp
om L5 000 kr som årsmötet besluta de zozz att fördela inom styrelsen.

Ett förslag till ånsmötet är nu att utöka detta belopp med 900 kr till 15 900 kr för att ge
ersättning till valberedning och revisorer, vilka omfattar totalt 5 personer. Årsmötet
godkärrde detta förslag.

§t2
Årsmötet beslutade att reseersättning skall vara 25 kr per mil for styrelseledamöterna.
Reseersättning utgår även till övriga medlemmar, för uppdrag som gr:dkänts av styrelsen.

§13

Årsmötet godkände den föreslagna verksamhetplanen som ordföranden lrene Hansson skall
redogöra för när vi har kaffepaus.

§14

Årsmötet beslutade att medlemsavgiften, 235 kr, skall vara oforändrad för år ZOZS.

§15

Årsmötet beslutade att sju nedamöter skall ingå [styrelsen, ordförancle plus sex ledamöter.

§16

Omval av lrene Hansson som ordförande för är 2024.

917

Val av tre styreNseledamöter.

valda prå två år: peggy Kjeilstorp, Magnus Hagberg samt nyvar av Kari peras.

§18

Till firmatecknare valdes lrene Hansson och peggy Kjellstorp var för sig.

§19

Årsmötet beslutade omval av Gunilla Hagberg samt nyval av Hans Gustavsson som revisorer.
Gunilla Hagberg valdes till sammankallande.

W



§20

Nyval av Lars Fflognert som revisorsersättare.

§21

Ombud till distriktsstämman, som skall vara den 16 april, valdes lrene Hansson, Margareta
Hansson och Lil Hermansson.

§22

Till ersättare valdes Peggy Kjellstorp.

§23

Till ledamot i KPR omvaldes Margareta Hansson som ordinarie och Eva Grahn som ersättare.

§24

Till trivselgrupp omvaldes lngerJansson, Mona Carlström, lnger Sherman och Ansy Brahrn-
Pelas. Laila Sörensson avsagt sig omval till trivselgruppen. lnger Jansson är sammankallande.

§2s

Till reseombud omvaldes Magnus Hagberg.

§26

Till promenadgrupp och sanrmankallande valdes Margareta Hansson" Elin Johansson avsagt

sig omval.

§zt

Till bouleansvariga för Tanumshede omvaldes Göran Kuiek och Harding Shernran.

§28

Till mattcurlingansvariga onrvaldes Göran Kuick, Harding Sherman och lnger Sherman. Elin

Johansson har avsagt sig onrval.

§2e

Nyval av lrene Hansson som studieledare.

§30

Till ansvarig för hemsidan ornvaldes Magnus Hagberg oclt till ersättare omvaldes Lil

Hermansson.

31

Tillvalherredning omvaldes Mona Carlström, ett år, Mona Martinsson, ett år. Birgit Ekholnr

avsagt sig omvaltill valberedningen. Det skall egentligen vara tre personer i valberedningen
så styrelsen fick i uppdrag att få fram en person till. Valberedningen skall också få ersättning
för sitt arbete i styrelsen. Se text § L1 om ersättning till revisorer och valberedning.



§32

Övriga frågor. En deltagare i årsmötet tyckte att de personer som är mattcurlingansvariga
också skall ha arvode. Styrelsen får ta till sig detta förslag men ordföranden förkarade att
detta är ett uppdrag som de utför.

Efter detta förslag fick de som hade avsagt sig omval komma och ta emot var sin bukett med
tulpaner. Det var Elin Johansson, G$n Törnros, Lisbeth Hansson och Laila Sörensson, även

Roger Wallentin blev uppvaktad med en bukett tulpaner.

Sedan blev det kaffepaus med goda smörgåsar, god kaka och välsmakande kaffe. Vår
ordforande lrene H redogjorde för vår planering för året där det bland annat blir gökotta,
hemlig resa, bilorientering och även besök från SeniorShopen som visar sin höstkollektion.

Som avslutning på vårt årsmöte blev vi underhållna av tre dragspelande damer och en dam
på gitanr som heter "Vårat Gäng". Till deras fina nnusik blev det också en del allsång.

§33

Odföranden lrene Hansson tackade för visat intresse och avslutade årsmötet.

Ordförande Justerare

{,

Roger Wallentin

Kent Svensson

Lil Hermanson Gunilla Hagberg


